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İzmir’im

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

Güzel başladı 
güzel sürüyor
Osman ÖZTOKMAK >7’de

EngEl 
kalkmazsa

alEx gİdEbİlİr7

�Türkiye’de bir ilk olan 
güneş enerjisiyle çalışan 
tarımsal sulama sistemi 
ile Sülekler Mahallesi’nin 
kurak arazileri sulanabilir 
hale geldi. 2’de

sülEklEr mahallEsİ’nİn 
kadErİ gEs İlE dEğİştİ

Korkuteli Sülekler 
Mahallesi’nin 

kaderi, kurulan 
Güneş Enerji Sistemi 

(GES) ile değişti

�MuraTpaşa Belediye Başkanı ümit 
uysal, çalışmaların imar planında 
semt spor sahası olarak belirlenen 
alanda devam ettiğini söyledi. uysal, 
“Bu kadar kepazelik olmaz” dedi. 4’te

uysal’dan çok sErt tEpkİT                                       RSE
KÖŞE

Cumhuriyet 
haberimizi çaldı!

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

kaptanlar 
EylEm yaptı

Turizm Kaptanları Sendikası üyeleri, sığınmacılarla ilgili artan 
gerilime dur demek için eylem yaptı. Sağduyu çağrısı yapan üyeler 
bu tür olaylardan dolayı turizmin ciddi zarar göreceğini savundu

�TuRizM Kaptanları Sendikası 
üyeleri, sığınmacılara yönelik 
artan olaylara dikkat çekti. Turizm 
Kaptanları Sendikası Başkanı Ümit 
Akduman, “Bu olaylar Türkiye’nin 
turizmine zarar veriyor. Dikkatli 
ve sağduyulu olalım” dedi.

�ÜMiT Akduman, sükunet çağrısı 
yaparak “Provakatif paylaşımlara 
dikkat edelim. Bu bayrak da, vatan 
da, toprak da bizim” dedi. Basın 
açıklamasının ardından ANFAŞ’ta 
toplanan sendika üyeleri araçlarıy-
la konvoy oluşturdu. 4’te

turİzmİ baltalar

sükunEt çağrısı

konvoy 
oluşturdular

Sendika üyele-
ri araçları ile uzun 
kuyruklar halin-
de şehir merkezi-
ne gelerek konvoy 
oluşturdu. 

GÜVEN 
GÜNEŞ

�keSk şubeler platformu üyeleri, 
Tüik’in açıkladığı enflasyon rakam-
ları nedeniyle her geçen gün daha 
da yoksullaştıklarını söyledi. 5’te

�Alevi Bileşenleri ile emek ve de-
mokrasi Güçleri, Madımak katliamın-
da hayatını kaybedenleri andı. 5’te

�akdeniz üni-
versitesi Mezuni-
yet Töreni’ne vali 
Hulusi şahin ve 
Büyükşehir Be-
lediye Başkanı 
Muhittin Böcek 
de katıldı. 8’de

�anTalyalılar milli maç 
heyecanını Büyükşehir 
Belediyesi’nin Beach park 
varyant Meydanı’na kur-
duğu dev ekranda hep 
birlikte yaşadı. 7’de

mİllİ coşku antalya 
sokaklarına taştı

Avrupa 
Şampiyonası’nda 

çeyrek finale yükselen 
Milli Takım’ın galibiyet 
coşkusu sokaklara taştı 

aü’nün gurur günü 
Akdeniz 

Üniversitesi 2023-
2024 Akademik 
Yılı Mezuniyet 

Töreni’nde 8 bine 
yakın öğrenci kep 

fırlatarak yeni 
hayatlarına ilk 

adımı attı

tarım 
çEşİtlİlİğİ 

arttı 

komando birlikleri 
yangın nöbetinde

�orMan yangınlarına kar-
şı, jandarma sahaya indi. ko-
mandolar, köpeklerle orman-
da devriye görevi yapıyor. 3’te

tüİk önünde 
eylem yaptılar

bambus bİlmEcEsİ

İhalesi iptal edilen Bambus 
Plajı’nda çalışmaya başlayan 

Muratpaşa Belediyesi’nin 
araçları, şirket tarafından 

çekiciyle alanın dışına atıldı

madımak katliamı
antalya’da anıldı

tur midibüsü
direğe çarptı

sağlık turizmi
açık kapatacak

�M a n a v -
GaT’Ta tur midi-
büsü kaza yaptı. 
Minibüs direğe 
çarptı. 3’te

�SekTör temsil-
cileri sağlık turiz-
mine ağırlık veril-
mesi gerektiğini 
savundu. 2’de
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AntAlyA Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından Sülekler 
Mahallesi’nde kurulan Gü-
neş Enerjisi ile çalışan pom-

paj sistemi bölgenin su sorunu çözül-
dü. Su kaynağına en yakın elektrik 
6 km uzaklıkta bulunan ve aktif ola-
rak kullanılmayan kuyu bu sistem-
le %100 güneş enerjisiyle çalışır hale 
getirildi. Sülekler Mahallesi şimdiler-
de bahçelerde yetişen erik, vişne, ka-
yısı ile adından söz ettiriyor.  Korkuteli 
Sülekler Mahallesi’nde yıllardır taşıma 
su ile tarım yapan çiftçiler, elektrik ol-
madığı için yeraltı su kaynaklarından 
yararlanamıyordu. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Tarımsal Hizmetler Dai-
resi Başkanlığı tarafından kurulan GES 
ile şebekeden bağımsız olarak enerjiyi 
güneşten sağlayarak sulamada yüzde 
100 ücretsiz enerji desteği sağlandı. Ku-
rulan GES ile elektriğe kavuşan mahal-
lede sondajla 80 metreden su çekilip, 
üreticinin bahçesine boru sistemiyle 
ulaştırılıyor. Türkiye’de bir ilk olan gü-
neş enerjisiyle çalışan tarımsal sulama 
sistemi ile Sülekler Mahallesi’nin ku-
rak arazileri sulanabilir hale geldi. Hu-
bubata dayalı üretim yapılan Sülekler 
Mahallesi meyvecilik üretim merkezi-
ne dönüştü. 

ÜRÜNLERDE KALİTE YAKALANDI

S. S. Sülekler Köyü Sulama Koope-
ratifi Başkanı Durmuş Ünver, Sülek-
ler Mahallesi’nde yaşanan su sıkıntısı 
nedeniyle daha önce göletten açık ka-
naldan sulama yapıldığını ve 600 dö-
nümlük alanın sulanabildiğini söyle-
di. Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
yaptığı Güneş Enerji Sistemi ve boru 
destekleri ile Sülekler’in adeta kaderi-

nin değiştiğini söyleyen Ünver, “Gölet 
yetersiz kalıyordu arazi büyüktü. Kuru 
mahsul ekiyorduk nohut, buğday, arpa 
gibi. Burada gerçekten çok verimli ka-
liteli arazilerimiz vardı ama su sıkıntı-
sı olduğu için dikim yapamıyorduk.  Su 
olmadığı için meyveler yeterli sulana-
mıyordu. Kayısı ve vişnenin yüzde 40’ı 
ölü fiyatına gidiyordu. Ürün iyi olma-
yınca mecburen meyve suyuna veri-
yorduk. GES Projesi olduktan sonra çok 
kaliteli meyveler üretmeye başladık. 
Erik, vişne ve kayısıya döndük. Türki-
ye’nin en kaliteli ürünlerini yetiştiriyo-
ruz. GES projesinden sonra yüzde 100 
kaliteyi yakaladık. Ekonomik olarak 
bize yüzde yüz katkı sağladı” dedi. 

Üretici Durmuş Ünver de bölgede 
arazi kurak olduğu için ancak arpa, 
buğday, nohut üretimi yapılabildiği-
ni belirterek, baba mesleği olan çiftçili-
ği bırakıp Antalya merkeze göç etmek 
zorunda kaldığını söyledi. Antalya’da 
aşçı olarak çalışırken Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’nin Sülekler’e GES 
yaptığını anlatan Ünver, “Beni köye 
geri döndüren şey Büyükşehir Bele-
diye Başkanımız Muhittin Böcek’in 
2 yıl önce mahallemize yapmış oldu-
ğu GES Projesi oldu. Kayısı ağaçlarım 
2 yılda bu hale geldi. Benim gibi şehre 
göç edip şimdi buraya dönmeyi düşü-
nenler var.  Şu anda toprağımız verim-
li. Toprak suya kavuşunca artık herşey 

çok güzel olmaya başladı. Meyvecili-
ğin dışında domates, salatalık, biber 
yetiştiriyoruz. İhracata da gönderiyo-
ruz” diye konuştu.

Yüzleri GES ile gülen Süleklerli üreti-
cilerden Osman Asar da, “GES günde-
me gelince yaylamız bir anda değişti. 
Her yer bağ bahçe olmaya başladı. Es-
kiden buğday olan yerler şimdi bah-
çe olmaya başladı. Buraya yapılan hiz-
metler GES ile sınırlı kalmadı sulama 
borusu geldi alt yapımız değişti. Tarı-
ma ve çiftçiye verdiği destek ve değer-
den ötürü Başkanımız Muhittin Böcek 
ve ekibine çok teşekkür ediyoruz” söz-
leriyle mutluluğunu dile getirdi.  
HABER MERKEZİ 

Sülekler MahalleSi’nin 
kaderi GeS ile değişti
Yeterli su olmadığı için yıllarca nohut, buğday ve arpadan başka bir şey üretemeyen 

Korkuteli’nin Sülekler Mahallesi’nin kaderi, Güneş Enerji Sistemi ile değişti

MurATPAŞA Belediyesi’nin geçimi-
ni enformel atık toplayarak sağlayan-
ların belediye sistemine entegre edil-
memesiyle kent temizliği ve güvenliği 
gibi birçok alanda sonuçları olacak ‘Ba-
ğımsız Atık Toplayıcıları’ projesinin ilk 
ay verileri belli oldu. Proje kapsamın-
da 20 akıllı atık toplama konteyneri, Ye-
şilbahçe, Şirinyalı, Kırcami ve Demirci-
kara mahallelerine yerleştirildi. Kimlik 
kartı, kredi kartı ve NFC özellikli cep te-
lefonlarıyla çalışan akıllı konteynerlere, 
kent sakinleri, ayrıştırdıkları kağıt, plas-
tik, cam ve metal atıkları bırakıyor ve el 
sensörüyle konteyneri kilitliyor. 

Kayıtlı bağımsız atık toplayıcısı ise 
atık toplama noktalarından kartları-
nı okutarak kent sakinlerinin ayrıştırıl-
mış olarak bıraktığı atıkları alabiliyor. 
İlk ayda 217 Muratpaşa sakini toplam 
350 kilogram atığı akıllı konteynerlere 
bıraktı. Sayıları 61’e ulaşan kayıtlı atık 
toplayıcısı da kent sakinlerinin attığı 
atıkları topladı. İHA

Akıllı konteynerlere 
bir ayda 350 kilo atık

Muratpaşa Belediyesi’nin 
‘Bağımsız Atık Toplayıcıları’ 

projesi kapsamında kentin 20 
noktasına akıllı konteynerler 
yerleştirildi. Konteynerlere bir 
ayda 350 kilogram atık atıldı

Dr. Mehmet Kanpolat, 
sağlık turizminin, 2002 yı-
lından sonra yapılan ya-
tırımlarla anlam buldu-
ğuna dikkat çekti. Dr. 
Kanpolat, Antalya’da ya-
pılan G-20 Zirvesi ve pan-
demi döneminde de bu 
alanda ivme kazanılma-
sında etkili olduğunu ak-
tardı. Kanpolat, “Pande-
miden önce Türkiye’deki 
sağlık altyapısının bu ka-
dar güçlü olduğu bilinmi-
yordu, Antalya’da G-20 
zirvesinde liderlerin sağ-
lık ekipleri buraya gel-
diğinde şehirdeki sağlık 
altyapılarını görünce şa-
şırdılar. Sadece bu altya-
pının Antalya’ya ait ol-
duğunu hissettiler, biz 
Türkiye genelinde böyle 
olduğunu söyledik. Sağ-
lık turizmini Türkiye’nin 
geneline yaymak lazım, çünkü kom-
şu ülkelerle olan ilişkiler var. Doğu 
ve güneydoğunun Irak’la, Karade-
niz’in Türki Cumhuriyetlerle ve Trak-
ya’nın Balkanlarla ilişkileri var” diye 
konuştu.

160 ÜLKEYE 3-4 SAAT 
UZAKLIKTAYIZ

Türkiye’nin sağlık turizmi alanın-
da coğrafi konumunun da büyük bir 
avantaj olduğunun altını çizen Dr. 
Mehmet Kanpolat, ülkenin sağlık tu-
rizminde hak ettiği yeri alabilmesi 
için, ciddi anlamda reklam ve tanı-
tım desteğine ihtiyacı olduğunu dile 
getirdi. Kanpolat, “Sağlık turizmi ilk 
gündeme geldiğinde İstanbul ve An-
talya öne çıkıyordu, şimdi artık belir-
li illere sabitlemek Türkiye’ye haksız-
lık olur. Ülkemizin ayrıcalığı yaklaşık 
160 ülkeye 3-4 saat mesafede bulu-
nuyor ve 4 milyar insana hitap eden 
coğrafi konumda. Bu ciddi bir avan-

taj, ancak ülkemizin sağlık alt yapı-
sı bu kadar güçlü olmasına rağmen 
istediğini çok elde edemiyor. Lider-
lik anlamında dünyada ilk üçe gire-
cek bir altyapımız var fakat sağlık tu-
rizmi Türkiye’de diş ve estetik olarak 
anılıyor, biz buna çok üzülüyoruz. 
Antalya’da 3 tane organ nakli mer-
kezi var, İstanbul’da sayısını bilmedi-
ğim kadar organ nakil, onkoloji mer-
kezleri var, dolayısıyla da Türkiye 
sağlık turizminde hak ettiği yeri ala-
bilmesi için, ciddi anlamda reklam 
ve tanıtımlarla hedef kitleye ulaşıp 
istediğimiz noktaya gelmeyi amaçlı-
yoruz” ifadelerine yer verdi.

TATİLCİLER, SAĞLIK TURİZMİ 
ELÇİSİ OLUYOR

Kanpolat, Antalya’nın İstan-
bul’dan sonra sağlık turizminde 
ikinci önde gelen şehir olduğunu 
belirterek, Antalya’nın turizmin baş-
kenti olmasının da sağlık alanın-
da öne çıkmasında etkili olduğunu 

kaydetti. Kanpolat, şu şekilde de-
vam etti: “Organ naklindeki başa-
rıları, üniversite hastanesi, devlet 
hastaneleri, Antalya Şehir hastane-
si, 28 özel hastane, sayısı her geçen 
gün artan diş klinikleri gerçek an-
lamda sağlık turizmine yönelik. An-
talya’nın, diğer illere göre avanta-
jı yaklaşık 18-20 milyon insan her 
sene Antalya’ya geliyor, şehrin hem 
deniz kum güneşini hem de sağ-
lık alt yapısını görüyor. Tatil sırasın-
da sağlık hizmeti almaları bile bizi 
tanıtmak için yeterli oluyor. O yüz-
den Antalya’nın ciddi bir avanta-
jı var. Sağlık turizmi ülkemizde ilk 
kez gündeme geldiğinde turist sağ-
lığını çıkardığımızda sağlık turizmi 
için gelen hasta oranı yüzde 5’i geç-
miyordu, şu an sağlık turizmi yapan 
ve yetki belgesi olan birçok kuruluş-
ta yüzde 40’ı bulan bir artış var. Ya-
bancı hasta yoğunluğundan, yer-
li hastayla çok çalışamıyoruz diyen 
kuruluşlarımız da var.”  İHA

Sağlık turizmi
açığı kapatacak

Sağlık turizmcileri, sağlık turizminin döviz rezervi açığını 
kapatabilecek en önemli alanlardan biri olduğunu ifade etti

SErİK Belediyesi tarafından son günler-
de belediyeye ait ekmek fırınının kapatı-
lacağı yönündeki iddialara ilişkin açıkla-
ma yapıldı. Son günlerde bu yönde çıkan 
haberlerin yanıltıcı olduğu belirtilen açık-
lamada Belediye Başkanı Kadir Kum-
bul’un önceki gün yapılan belediye mec-
lis toplantısında bu konuya ilişkin, “Serik 
Belediyesi olarak ekmek üretimine de-
vam ediyoruz. Hem fırınımızda hem de il-
çemizin çeşitli noktalarında bulunan bü-
felerimizde ekmek satışlarımız devam 
etmektedir. Sosyal medyada ‘belediye bü-
feleri satılıyor’ haberleri asılsızdır. Bele-
diye olarak ekmek 

büfelerimiz talep sahipleri tarafından iş-
letilecektir. Bu sayede büfelerde çalışan 
belediye personellerimiz belediyemizin 
diğer birimlerinde değerlendirilerek va-
tandaşlarımıza hizmet konusunda daha 
faydalı olacaklardır. Ayrıca büfelerimizi iş-
letecek olan vatandaşlarımız bu sayede 
gelir elde edecekler. Bu uygulama ekmek 
fiyatlarında herhangi bir artışa sebep ol-
mayacaktır. Bizler vatandaşa hizmet için 
bu makamlardayız. Vatandaşlarımızın ya-
rarına olan her türlü hizmetin arkasında-
yız ve destekçisiyiz” sözlerine yer verildi.

TEK SEFERDE                   
7 EKMEK 

Yeni fiyatlandırma-
ya ilişkin de bilgi verilen 
açıklamada 200 gram 
ekmeğin 7,5 TL olacağı 
duyuruldu. Vatandaşla-
rın kişi başı tek seferde 
en fazla 7 ekmek satın 
alabileceği belirtilen 
açıklamada, uygulama-
nın amacının ise uygun 
fiyata satılan ekmekle-
rin bazı kişiler tarafın-
dan suistimal edilerek 
çok sayıda alınmasını 
ve diğer vatandaşların 
mağduriyet yaşanma-
sını engellemek oldu-
ğu kaydedildi.  DHA

Serik Belediyesi’nden 
ekmek fırını açıklaması

Serik Belediyesi’nden yapılan açıklamada belediyeye ait ekmek 
fırınının kapatılacağı yönündeki iddiaların doğru olmadığı belirtilerek, 

ekmek üretiminin aynı kapasitede devam edeceği belirtildi
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Keskin Yayıncılık Reklam
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Uğur KESKİN
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Ogün KOÇAK
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Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.
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TATİL için Antalya’ya gelen emekli polis memuru serinlemek için 
girdiği denizde boğularak hayatını kaybetti. Olay, Finike ilçesinde 
meydana geldi. Olay yerine gelen sağlık ekipleri yaptıkları kontrolde 
Ömer Şan’ın hayatını kaybettiğini belirledi. İşlemlerinin ardından 
Antalya Adli Tıp Kurumu morgundan ailesi tarafından teslim alınan 
Şan’ın cenazesi defnedilmek üzere Ankara’ya götürüldü.  İHA

Serinlemek isterken hayatını kaybetti 

Manavgat’ta sürücü-
sünün direksiyon hakimi-
yetini kaybettiği araç pal-
miyeye çarptı. Kaza, Sorgun 
Mahallesi Titreyengöl mev-
kiinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Titreyengöl 
istikametine seyir halindeki 
Seyfettin Yılmaz’ın kullan-
dığı 48 AAY 848 plakalı Fiat 
Uno marka otomobil, Titre-
yengöl Jandarma noktasına 
yaklaştığı sırada sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyeti-
ni kaybetmesi sonucu refüj-
de bulunan palmiye ağacına 

çarptı.
Otomobilin hurdaya dön-

düğü kazanın ardından olay 
yerine 112 Sağlık, Manavgat 
İlçe Jandarma Komutanlığı 
Merkez Jandarma Karakolu 
ve Jandarma Trafik ekipleri 
sevk edildi.

Olay yerine gelen sağlık 
ekipleri araç içerisinde bu-
lunan 45 yaşındaki Seyfet-
tin Yılmaz’ın öldüğünü belir-
ledi. Titreyengöl bölgesinde 
bir otelde çalıştığı belirlenen 
Seyfettin Yılmaz’ın cenazesi 
ailesine teslim edildi. İHA

türKİYE’dE 1 milyon 177 bin 241 
hektar ile en fazla ormanın bu-
lunduğu Antalya’da hava sıcak-
lıklarının mevsim normalleri 

üzerinde seyretmesi nedeniyle orman 
yangını alarmı sürüyor. 2023 yılında 
171 yangında 200 hektar, 2024 yılının 
ilk 6 ayında ise 30 yangında 60 hek-
tar alanın zarar gördüğü Antalya’da 
tedbirler artırıldı. Antalya Orman Böl-
ge Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, gözetle-
me kulelerinde 24 saat duman gözcü-
lüğü yapıyor. Gazipaşa’dan Kaş’a kadar 
olan 640 kilometrelik sahil şeridindeki 
ormanlarda olası yangın başlangıcında 
erken müdahalede bulunmak için İHA 
gün boyu devriye uçuşu yapıyor.

Cam aTIKLarI da TOPLuYOrLar

Antalya İl Jandarma Komutanlığı’na 
bağlı jandarma komandolar ise tam 
teçhizat ormanlarda devriye görevine 
başladı. Ormanın derinliklerine kadar 
inen jandarma komandolara, ormancı-
lar eşlik ediyor. devriye görevi yapan 
ekipler, yangın çıkarma riski oluşturan 
cam şişe gibi atıkları da alandan uzak-

laştırıyor. Orman yangınlarında kul-
lanılmak üzere özel olarak yetiştirilen 
hassas burunlu yangın tespit köpekle-
ri de Antalya İl Jandarma Komutanlığı 

asayiş birimleri tarafından 
alan taramada kullanılıyor. Ko-
mandoların Kemer ilçesinde gerçekleş-
tirdiği arazi taramasında ‘Zeytin’ isimli 

yangın tespit köpeği de görev 
alıyor. Askeri birlik, gece de orman-

larda kamp kurarak sabaha kadar göz-
cülük yapıyor. dHa

Komando birliKleri 
yangın nöbetinde

Antalya’da sıklaşan orman yangınlarına karşı, jandarma komandolar sahaya indi. 
Komandolar, 24 saat boyunca hassas burunlu köpeklerle ormanda devriye görevi yapıyor

Hanutçulara 
geçit verilmiyor

AnTAlYA İl Jandarma Komutanlığı 
tarafından turizm bölgelerinde hanut-
çuluk yaparak turistleri rahatsız eden 
şahıslara yönelik denetimlerde 103 tu-
tanak tutularak toplam 100 bin 631 Tl 
para cezası uygulandı.

Yaz ayları ile birlikte yerli ve yabancı 
turistlerin akınına uğrayan Antalya’da 
hanutçuluk ile mücadele çalışmaları 
tüm hızıyla sürüyor. Antalya İl Jandar-
ma Komutanlığı tarafından sorumluluk 
alanlarında bulunan turizm bölgelerin-
de denetim aralıksız sürüyor. Turistleri 
rahatsız eden ve hanutçuluk yapan şa-
hıslara yönelik denetimlerde 103 idari 
para cezası tutanağı düzenlenerek top-
lam 100 bin 631 Tl para cezası kesil-
di.  İHA

Palmiyeye çarpan 
araçtan sağ çıkamadı
Manavgat’ta otomobilin palmiyeye çarpması 

sonucu meydana gelen kazada otomobil 
sürücüsü olay yerinde yaşamını yitirdi

dörT yol ağzında iki otomo-
bilin kafa kafaya çarpıştığı ka-
zada, araçlarda maddi hasar 
oluştu. Kaza, Konyaaltı ilçesi-
ne bağlı Uluç Mahallesi Çam-
lık Caddesi üzerinde meydana 
geldi. Sürücüsü bilinmeyen 07 
MBd 58 plakalı otomobil seyir 
halindeyken karşı istikametten 
gelip, caddeye çıkan adı öğre-

nilemeyen sürücünün kontro-
lündeki 32 dr 496 plakalı oto-
mobil ile kafa kafaya çarpıştı. 
Çarpışmanın etkisiyle 32 dr 
496 plakalı araç yolda savrul-
du. Kazayı görenlerin ihbarıyla 
adrese polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Kazada yaralanan 
olmazken araçlarda maddi ha-
sar meydana geldi. dHa

İki araç kafa 
kafaya çarpıştı

turist taşıyan midibüs 
beton direğe çarptı

Manavgat’ta tur 
midibüsünün beton direğe 
çarpması sonucu meydana 
gelen kazada 16’sı Rus, 4’ü 
Belarus uyruklu 20 turist 
yaralanırken, araç şoförü 

kaldırıldığı hastanede 
hayatını kaybetti

MANAvgAT ilçesinde meydana gelen 
trafik kazasında tatillerini tamamlayarak 
ülkelerine dönmek üzere olan çok sayı-
da yabancı turist yaralandı. Sabah erken 
saatlerde meydana gelen trafik kazasında 
Alanya’da bulunan otellerden aldığı Rus ve 
Belarus uyruklu turistleri Antalya Havali-
manı’na götürmek üzere yola çıkan Şavki 
Çoban idaresinde ki07 AAZ 365 plakalı tur 
midibüsü Manavgat Çevreyolu Demokrasi 

Köprülü Kavşağı girişinde kaza yaptı. Köp-
rülü kavşak girişinde bulunan bariyer ve 
beton direğe çarpan araç yan yola savruldu.

MİDİBÜS SÜRÜCÜSÜ HAYATINI KAYBETTİ

Kazanın ardından ihbar üzerine olay ye-
rine çok sayıda itfaiye, polis ve sağlık ekibi 
sevk edildi. Kazada yaralanan 16’sı Rusya, 
4’ü Belarus vatandaşı olmak üzere 20 turist 
olay yerinde yapılan ilk müdahalelerinin 

ardından ambulanslarla çevredeki hastane-
lere kaldırıldı.

Antalya Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
ekipleri tarafından sıkıştığı yerden çıkartı-
lar midibüs şoförü Şavki Çoban kaldırıldığı 
hastanede yapılan tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamayarak yaşamını yitirdi. 
Öte yandan bazı turistlerin yaralanmasına 
rağmen hastaneye gitmemekte direndiği 
gözlendi.  İHA

Manavgat İlçe Jandar-
ma Komutanlığı (JASAT) 
Jandarma Suç Araştırma 
Timi ve Asayiş ekiplerince 
nitelikli suçlardan aranan 
şahısların yakalanması-
na yönelik yürütülen çalış-
malar kapsamında, hakkın-
da hırsızlık ve uyuşturucu 
imal ve ticaretinden arama 
kaydı bulunan M.K. isim-
li şahsın kesinleşmiş 15 yıl 
hapis cezasının bulunduğu 
tespit edildi. Şüpheli, ika-
met ettiği evin penceresin-
den kaçarak bataklık dere 

içerisinde saklandığı esna-
da JASAT ekiplerince ya-
kalandı. Şahıs adli işlemle-
rinin ardından çıkarıldığı 
adli makamlarca tutukla-
narak cezaevine teslim edil-
di. Bataklık içindeyken ya-
kalanan ve çıkmamakta 
direnen firari, vatandaşla-
rın çıkmasını istemesi üze-
rine “2 tane cezam var dayı, 
40 sene diye” cevap verdi. 
Firarinin “Kendimi öldürü-
rüm, yine çıkmam” sözle-
ri duyulurken, kısa bir süre 
sonra gözaltına alındı.  İHA

Jandarmadan kaçarken 
bataklığın içine düştü

Hakkında 15 yıl kesinleşmiş cezası bulunan firari, saklandığı 
eve gelen JASAT ekiplerinden kaçıp bataklığa saplandı. 

Burada yakalanan firari tutuklanıp cezaevine teslim edildi
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Bunu Cumhuriyet gazetesinden beklemez-
dim. 30 Mayıs tarihli Ters Köşe’de Patara 
kazısının Antalya Bilim Üniversitesi’nden 

Mustafa Koçak’a verildiğini duyurmuştum. 
Antalya Bilim Üniversitesi’nin Mütevelli Heyet 
Başkanı Fettah Tamince. Yani bu üniversite 
Tamince’nin malı. Patara kazısının Tamin-
ce’nin üniversitesine gittiğini, kazı alanında 
artık Akdeniz Üniversitesi’nin değil de, Antalya 
Bilim Üniversitesi’nin bayrağının dalgalanaca-
ğını kamuoyu o yazıdan öğrendi. Yazı arşivde 
duruyor, isteyen okuyabilir. 

PATARA’YI İLK BEN DUYURDUM
Yazının üzerinden bir ay filan anca geçti; o 

da ne? Dün Cumhuriyet gazetesinde, “Yeni kazı 
başkanını ilk Cumhuriyet açıklıyor: Patara Ko-
çak’a emanet” başlıklı bir haber. Öznur Oğraş 
Çolak imzalı. İlk kez Cumhuriyet açıklıyormuş. 
Vay canına! Ayıptır ya hu! Bir de Cumhuriyet 

gazetesi yani... Benim yazımda geçen bilgileri, 
kamuoyuna duyurduğum gelişmeleri çalmışlar, 

emek hırsızlığı yapmışlar; üstüne üstlük de ‘ilk 
kez’ diye böbürleniyorlar. Bari ‘ilk kez’ deme-
yin. En çok gücüme de burası gitti zaten. Yerel 
medya çalışanlarına, taşra gazetecilerine bunu 
hep yapıyorlar zaten. Buralarda verilen emekle-
ri yok hükmünde sayıp kendi imzalarını atıyor-
lar haberlerin altına. Öyle daha janjanlı oluyor 
anlaşılan. 

BİZ TIFIL GAZETECİLER DEĞİLİZ
Bu başıma ilk kez gelmiş değil. Anadolu’da 

gazetecilik yapan birçok arkadaşımız da benzer 
olayları, emek hırsızlığını, haberlerinin üzeri-
ne konulmasını yaşamıştır. Yetti artık bu yerel 
medyayı insan yerine koymayan merkez medya 
züppelikleri. Tıfıl gazeteciler değiliz biz, “Aman 
sesimizi çıkarmayalım, iş vermezler, ambargo 
yeriz” diye endişemiz de yok. Konuşabiliriz 
ve konuşuyorum: Cumhuriyet gazetesi benim 
haberimi çaldı! 

CuMHurİYET HABErİMİzİ ÇAlDı!

EMEKlİlEr 
BÜTÜn 

DÜnYADA 
ETKİlİ

31 Mart yerel seçimlerinde AKP’ye tokat atan 
kitlenin büyük kısmının emekliler olduğu 
yazıldı, çizildi, söylendi. Haklılık payı da 

oldukça yüksek… Bundan ders almayan iktidar 
emekli maaşları konusunda halen ipe un seriyor. Bir 
seçim olsun muslukları sonuna kadar açarlar. Fakat 
bu durum sadece bizde böyle değilmiş. Dünyada 
da bir yaşlı, emekli seçmen realitesi var. Hatta son 
dönemde siyasetin rotasını, seçimlerin kaderini onlar 
belirliyor. Örneğin sonbaharda sandığa gitmeye 

hazırlanan ABD kamuoyunda “yaşlı aday” sorunu 
gündemden düşmüyor. Gençlere nazaran sandığa 
gitme oranı daha yüksek olan yaşlı seçmen, birçok 
ülkede belirleyici rol oynuyor. Avrupa genelinde 
birçok siyasi parti emeklilerle ilgili söylem üretiyor, 
politikalar geliştiriyor. Araştırmalara göre, yaşlı 
seçmenler genellikle suç ve göç konusunda gençlere 
göre daha fazla endişe duyuyor; çevreyle ilgili 
politikaları ise daha az destekliyor. not düşmüş 
olalım.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Yurttan
kısa kısa

Emeklinin zam 
oranı belli oldu

TÜRKİYE İstatistik Kurumu’nun 
(TÜİK), Temmuz ayı enflasyon oranını 
açıklamasıyla memur ve emeklilerin 
aylıklarında belirleyici olan 6 aylık 
enflasyon oranları belli oldu. Memur 
ve memur emeklileri yüzde 19,31, SSK 
Bağ-Kur emeklileri ise yüzde 24,73 
oranında zam almaya hak kazandı. En 
düşük memur emekli aylığı ise 17 bin 
586 liraya yükseldi. 

Bedelli askerlik 
ücreti belli oldu

MEMUR ve emeklinin yılın ikinci 
yarısında alacağı maaş zammı belli 
oldu. Haziran ayı enflasyonunun açık-
lanmasıyla birlikte memur ve memur 
emeklileri yüzde 19,30 zam alacak. Bu 
oranla birlikte bedelli askerlik ücreti 
182 bin 609 liradan 217 bin 852 TL’ye 
çıkmış oldu. Milli Savunma Bakanlığı 
da ilerleyen günlerde bedelli askerliğe 
ilişkin rakamı açıklayacak.

Rize’de eski 
başkana saldırı

RİZE’NİN Ardeşen ilçesinde husu-
metliler arasında çıkan tartışmada 
eski Tunca Beldesi Belediye Başkanı 
Ahmet Naci Aytemiz, tabancayla 
vurularak öldürüldü. Polis ekipleri 
tarafından olayda silah kullandığı 
saptanan 2 şüpheli yakalanarak gözal-
tına alınırken 1 kişinin yakalanması 
için de çalışmalar sürüyor. Aytemiz’in 
cenazesi ise aile kabristanlığına 
defnedildi.

Batman’da eski 
avukat öldürüldü

BATMAN’DA Merkeze bağlı Bıçakçı 
köyü yolunda, eski avukat Faruk 
Özkan, silahla öldürülmüş halde 
bulundu. İhbarla bölgeye jandarma 
ve sağlık ekipleri sevk edildi. Özkan’ın 
cenazesi, otopsi için Batman Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi’nin morguna 
götürüldü. Özkan›ın Adana Barosu 
eski üyesi olduğu, yaklaşık 1 yıl önce 
de avukatlığı bıraktığı bildirildi.

Dezenflasyon 
süreci başladı

HAZİNE ve Maliye Bakanı 

Mehmet Şimşek, Türkiye 

İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) 

Haziran ayı enflasyon verilerine 

ilişkin sosyal medya hesabından 

açıklama yaptı. Şimşek, “Dezenf-

lasyon süreci başladı. Mevsimsel 

düzeltilmiş üç aylık hareketli 

ortalamanın yıllıklandırılmış 

değerinin ima ettiği enflasyon 

eğilimi yıl sonu hedefimizle 

uyumludur” ifadelerini kullandı.

Bakanlıktan 
eleştirilere tepki

DIŞİŞLERİ Bakanlığı, Türki-

ye’nin Orta Doğu ve Suriye 

politikasına yönelik siyasi rant 

amacıyla mesnetsiz iddialarda 

bulunanların, bölgeye nüfuz 

etmeye çalışan egemen güçlerin 

vekili haline geldiğini açıkladı. 

Yapılan açıklamada, “Ülkemiz, 

ulusal güvenliğimize yönelik 

tehditlere karşı gerekli önlemleri 

almaktan da çekinmemektedir” 

denildi.

Nilüfer Gürsoy 
yaşamını yitirdi

TÜRKİYE’NİN 3’üncü Cum-

hurbaşkanı Celal Bayar’ın kızı 

13’üncü dönem Bursa, 15 ve 

16’ncı dönem İstanbul Milletvekili 

Nilüfer Gürsoy, rahatsızlıkları so-

nucu İstanbul’daki evinde haya-

tını kaybetti. Cenazesi Ankara’ya 

getirilen Gürsoy için TBMM’de 

tören düzenlendi. Meclis’teki tö-

renin ardından Nilüfer Gürsoy’un 

cenazesi, Cebeci Asri mezarlığında 

toprağa verildi.

DHA-İHA

ZAYİ
Antalya Üçkapılar V.D. 6970152966 

sicil no’lu vergi mükellefiyim 
işletmemde kullandığım seri A 85951 

- 86000 arası 1 cilt fatura koçanı 
kayboldu. Hükümsüzdür  

Özlem CALAYIR

TURİZM 
Kaptan-
ları Sen-
dikası 

üyeleri, sığınma-
cılara yönelik ar-
tan olaylara dikkat çekti. 
Turizm Kaptanları Sendika-
sı Başkanı Ümit Akduman, 
“Kuzey Suriye’de kamyon 
ve TIR şoförleri saldırılara 
maruz kaldı. Bunun karşılı-
ğında ise ülkemizde bir ta-
kım olaylar gerçekleşti. Bu 
olaylar Türkiye’nin turizmi-
ne zarar veriyor. Tatil yap-
mak isteyen insanlar bu-
rada huzur, eğlence ve sakinlik arıyorlar. 
Tatilden enerjiyle dönmek istiyorlar. Bizler-
den güler yüz bekliyorlar. Daha dikkatli ol-
malı ve sağ duyuyla yaklaşmalıyız” şeklin-
de konuştu.

ANFAŞ otoparkında 
toplanan sendika üyele-
ri, sükûnet çağrısı yap-
tı. Sendika Başkanı Ümit 
Akduman, bu tarz olayla-
rın ülke turizmine de cid-
di zararlar verdiğini ifade 
ederek hükümete ses-
lendi. İktidara vatandaş-
ların taleplerine kulak 
vermeye çağıran Akdu-
man, “Bizlerin daha rahat 
ve huzurlu çalışabilmesi 
için yabancılar konusuna 
daha çok önem vermeli-
yiz. Bu sorun artık orta-
dan kalkmalıdır. Bu bay-

rak da, vatan da, toprak da bizim” dedi. Basın 
açıklamasının ardından ANFAŞ’ta toplanan 
sendika üyeleri araçlarıyla konvoylar oluş-
turarak şehir merkezinde ilerledi ve protesto 
gösterisinde bulundu.

Kaptanlar 
eylem yaptı

Turizm Kaptanları Sendikası üyeleri, son dönemde 
sığınmacılarla ilgili artan gerilime dur demek için eylem 

yaptı. Sağduyu çağrısı yapan üyeler bu tür olaylardan 
dolayı turizmin ciddi zarar göreceğini savundu

GÜVEN 
GÜNEŞ

MURATPAŞA ilçesi Yeşil-
bahçe Mahallesi’nde bulunan 
ve içerisinde Bambus Pla-
jı’nın da bulunduğu ‘Devletin 
Hüküm ve Tasarrufu Altında-
ki Nitelikli Doğal Koruma Ala-
nı’ olan ve tapu kayıtlarında 
‘Semt Spor Sahası’ olarak gö-
züken alan, Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
tarafından 2022’de ihale edil-
di. İhalede günübirlik kıyı kul-
lanım alanı olarak belirlenen 
909 metrekare alan 3 yıllığına bir şir-
kete kiralandı.

MAHKEME İHALEYİ İPTAL ETTİ 

Muratpaşa Belediyesi, ihale şart-
namesinin Kıyı Kanunu’na aykırı ol-
duğu gerekçesiyle ihalenin iptali için 
dava açtı. Geçtiğimiz günlerde Anka-
ra 6. İdare Mahkemesi, ihaleyi iptal 
etti. İptal kararının ardından Murat-
paşa Belediye Başkanı Ümit Uysal 
plajın basit düzenleme ve temizlik 

çalışmasının ardından halka açılaca-
ğını söyledi. Bunun üzerine alanda 
çalışmalara başlayan belediye ekip-
leri, beklemedikleri bir olay yaşadı.

İptal edilen ihaleyi kazanan fir-
ma, çalışmanın ardından alanda bı-
rakılan belediyeye ait resmi plakalı 
araçları çekiciyle çektirdi. Alanın dı-
şına çekilen araçların tekrar girişini 
engellemek için alanın girişine arazi 
aracı park edildi. Sabah saatlerinde 
çalışma için alana gelen ekipler araç-

ları dışarıda görünce başka bir 
giriş açıp alanda çalışmalara 
devam etti. Belediye Başkanı 
Ümit Uysal, çalışmaların imar 
planında semt spor sahası ola-
rak belirlenen alanda devam 
ettiğini söyledi. Uysal, “Tab-
lo çok vahim. Bu kadar kepa-
zelik olmaz. Devletimizin için-
de devletçikler oluşmuş. Kamu 
otoritesi yok sayılıyor. Gece 
çekiciyle belediyemizin araç-
larını kaldırma, çekme cüre-

ti göstermişler. Polisimiz, ‘İdari bir 
konu biz karışamayız’ deyip müda-
hale etmiyor. Oysa konunun idari bir 
olayla ilgisi yok. Tamamen hukuki 
bir konu ve hukuksuz bir cüretkarlık 
söz konusu. Kamu malına zarar veri-
liyor. Biz sadece anayasal görevimizi 
yerine getiriyoruz. Tek amacımız kı-
yalarımızı halkımıza açık tutmak. Bir 
kez daha altını çiziyorum, Bambus 
Antalya’mızındır ve öyle de kalacak-
tır” dedi.  DHA

BamBus Bilmecesi
Falezlerde bulunan ve ihalesi iptal edilen Bambus Plajı alanında çalışmaya başlayan 

Muratpaşa Belediyesi’nin araçları, gece saatlerinde çekiciyle alanın dışına çekildi. Alanın 
girişi de iptal edilen ihaleyi kazanan şirket yetkilileri tarafından arazi aracıyla kapatıldı

Kepez Meclisi’nde
Kocagöz damgası

ANTALYA’DA bir kişi-
nin öldüğü 7 kişinin de 
yaralandığı teleferik ka-
zası sonrası tutuklanan 
ve 11 Haziran’daki du-
ruşmada tahliye edilen 
Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, tahliye 
sonrası 31 Mart yerel seçimlerin ardın-
dan ikinci kez Kepez Belediye meclisi-
ni yönetti. Belediye meclisinde, tasarruf 
tedbirleri kapsamında üç derneğe tah-
sis edilen yerler geri alındı. 12 madde-
den oluşan meclis toplantısında, Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz meclis 
üyelerine cezaevinde olduğu süreçte ver-
dikleri destekten dolayı teşekkür etti. Ko-
cagöz, “İki aydır aranızda değildim, böy-
le bir şey yaşayacakmışız yaşadık ama 
bunu yürekten söylüyorum, hepinize tek 
tek teşekkür ederim” dedi.  İHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Kuzey Kore’nin 
ataklarına tepki

ABD Savunma Bakanlığı’ndan 
Kuzey Kore’nin son füze denemelerine 
ilişkin açıklama geldi. Pentagon Basın 
Sözcüsü Tümgeneral Patrick Ryder 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada, 
Pyongyang’ın art arda gerçekleştirdiği 
füze testlerine tepki göstererek, “Kuzey 
Kore’yi bir kez daha diplomatik gö-
rüşmelere geri dönmeye çağırıyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Gazze’de güvenli 
bir bölge kalmadı

İSRAİL’İN Han Yunus’ta verdiği 
tahliye emirinin ardından Gazzeli aile-
lerin bölgeyi terk etmeye başladığını 
duyuruldu. Birleşmiş Milletler’in Filis-
tin Ajansı (UNRWA), 250 bin kişinin 
Han Yunus’u terk edeceğini tahmin 
ettiklerini belirtti. UNRWA, Gazze’nin 
kuzeyi, güneyi ve merkezinde bom-
bardımanların sürdüğünü, güvenli bir 
yerin kalmadığını vurguladı.

Netanyahu’dan 
iddialara yanıt

İSRAİL Başbakanı Netanyahu, New 
York Times gazetesine İsrail’in savaşı 
bitireceği yönünde bilgi veren ve 
isimlerinin gizli kalmasını isteyen 
İsrailli yetkililere cevap vererek, “Bu 
isimsiz kaynakların kim olduğunu 
bilmiyorum ama şunu net bir şekilde 
ifade etmek için buradayım. Böyle bir 
şey olmayacak. Biz zafer ruhundan 
ilham alıyoruz” dedi.

Hollanda’nın yeni 
başbakanı Schoof

HOLLANDA’DA 22 Kasım 2023’de 
düzenlenen genel seçimlerin üze-
rinden 7 ay geçmesinin ardından 
ülkenin yeni başbakanı eski istihba-
rat başkanı Dick Schoof oldu. Schoof, 
liderliğindeki yeni hükümet Huis Ten 
Bosch Sarayı’nda Hollanda Kralı Wil-
lem Alexander’ın huzurunda yemin 
ederek görevine başladı. Schoof, koa-
lisyona başkanlık etmesi için önerilen 
beşinci kişiydi.

Sierra Leone’de 
yeni evlilik yasası

BATI Afrika ülkesi Sierra 

Leone’de 18 yaş altı evlilikleri 

yasaklayan yasa, yürürlüğe girdi. 

Sierra Leone Devlet Başkanı 

Julius Maada Bio’nun eşi Fatima 

Bio, “Birlikte, güvenli bir gelecek 

yaratmak ve herkesin gelişebi-

leceği güvenli ortamları teşvik 

etmek için çalışıyoruz” dedi. 18 

yaş altı evlilik yapanların en az 

15 yıl hapis cezası ve para cezası 

alacağını duyurdu.

ABD’nin uçağı 
zoru başardı!

ABD Merkez Komutanlığı 

(CENTCOM), Boeing tarafından 

üretilen KC-46A tipi nakliye uça-

ğının 45 saatte iniş yapmadan, 

sadece havadan yakıt ikmaliyle 

dünyanın çevresini dolaştığını 

açıkladı. CENTCOM, “Görev, 

mesafe ne olursa olsun dünya-

nın herhangi bir yerinden hızla 

konuşlanma kabiliyetini ortaya 

koymaktadır” mesajını verdi.

‘Sus payı’ davası 
Eylül’e ertelendi

ABD’nin eski Başkanı Donald 

Trump, tarihi ‘sus payı’ davasında 

kendisine yönetilen 34 suçlama-

nın tamamından suçlu bulun-

masının ardından 11 Temmuz’da 

hakkındaki cezanın açıklanacağı 

duruşma 18 Eylül’e ertelendi.  Jüri 

tarafından suçlu bulunan ilk eski 

ABD başkanı olarak tarihe geçen 

Trump, cezasının açıklamasının 

ardından kararı temyize götürece-

ğine açıklamıştı.

DHA-İHA

1968 yılında dönemin başbakanı Süleyman 
Demirel’in yaptığı açılışla eğitime başlayan 
İzmir’in Yeşilyurt semtindeki Eşrefpaşa Lise-
si’nin ilk girişlileri ve ilk mezunlarının kurduğu 
70/80 kişilik bir WhatsApp gurubumuz var. Bu 
arkadaşlar her ayın ilk Pazartesi günü İzmir’de 
bir restoranda buluşur. Benim Antalya’dan her 
ay bu toplantılara katılmam olası değil. Tem-
muz/Ağustos gibi İzmir/Çeşme’ye gittiğimde 
katılırım bu toplantılara. Yaşlarımız 70’i aştı. Bu 
buluşmalar, okulun ilk öğrencilerinden Hüseyin 
Barutçu arkadaşımızın Baki Çallıoğlu’nun İzmir 
için bestelediği Uşşak makamındaki şarkısının 
sözlerini okuyarak başlar. Bu bir gelenektir.

‘İzmir’in havası suyu da başka. 
Adamı düşürür yeni bir aşka. 
Âşıklar yuvası Karşıyaka’sı 
Cebinde bırakmaz rakı parası

***
Geceler kısadır Kordon boyunda 

Cennetlik olursun yarin koynunda 
Güzelyalılarda kara sevdası 
Böyledir İzmir’in suyu havası.

***
Kadifekale’den baktın mı dostum 

Manzarayı şöyle çaktın mı dostum 
Paşalar paşası Eşrefpaşası 
Çal söyle gül oyna göbek havası’

Bu buluşmalarda okul anıları dile getirilir. 
Aramızdan ayrılan arkadaşlara ilgili anılar hü-
zünle karışık duygular eşliğinde şiirlere dökü-
lür. Çoğumuzun hastalıklarla mücadele dönemi 
başlamıştır. Birbirimize moral veririz. Bu sarsıl-
maz bir dostluktur.

Ata, ana, baba toprağı İzmir’e her gelişimde 
kendime söz veririm. 16 yıl önce terk ettiğim, 
işler güçler nedeniyle senede bir kez gidebildi-
ğim İzmir’i bu kez karış karış gezeceğim diye. 
Bir türlü gerçekleşmez bu isteğim. Gezemesem 
de açarım arşivimi. Dinçer Sümer’in aşağıdaki 
şiiri ile gezer dururum İzmir’i.

Doktor bana İzmir yaz... 
Doktor ben iyi değilim 
Bana iki tertip İzmir yaz 

Yüreğim darda bozgundayım 
Tütünüm acı tütmekteyim 
Çatalkaya’nın dumanı gibi 
Bak benzim külbeyaz 
Doktor binsem bu gece bir trene
İnerim İzmir’e gün ışırken 
Seçerim denize en yakın masayı 
Martılara gemilere “günaydın” derim 
İskele kahvesinin tavşankanı çay 
Ve Yahudi böreğiyle kahvaltı ederim 
Sonra kalkar yürürüm keyfimce 
Dönerim Gümrük önünden Hisarönü, 
Havra Sokağı, 
Tilkilik Gezerim dolaşırım aylak avare 
Mavi ülkesinde ilk gençliğimin Agora, 
Ayavukla, Basmane 
Derken sökün eder anılarım 
Doktor gör bak nasıl özlemişlerdir beni 
Ve nerden duymuşlarsa geldiğimi 
Sarışıp koklaşır hasret gideririz 
Ah başımın üstünde dönen akça martılar 
Geldiğimi anılarıma siz mi müjdelediniz? 
Gülme doktor, anıların da canı var 
Ve anılar hayatın ziynetleridir 
Eski gümüş kemerler elmas küpeler gibi 
Aşklarım anılarım ve İzmir 
Ya has bir ipek gömlektir benim için 
Ya da bir taş plak şimdi 
Doktor bana iki tertip İzmir yaz’
‘Anılar hayatın ziynetleridir’ diyor şair.
İzmir’e gidiyorum, anılarıma.
‘Dostluk kaybolduğunuz bir ormanda, size 

yol gösteren ışık gibidir’ Işığınız bol olsun.

Fahrettin 
HEPKESKİN

İzmir’im 

SAğLIK ve Sosyal Hiz-
met Emekçileri Sen-
dikası üyeleri eylem-
lerine devam ediyor. 

Maliye Bakanı Mehmet Şim-
şek’in iki ay önce “vergide 
adalet sağlayacağız” sözlerine atıfta 
bulunan SES Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, 
çalışanlardan alınan yüksek vergi ke-
sintilerine tepki gösterdi. 

ADALETSİZLİK ŞAŞIRTICI DEĞİL

SES Başkanı Dr. Kaan Taşer, “On yedi 
haftadır vergide adalet istiyoruz” dedi. 
Toplanan vergilerin halkın refahı için 
harcanmadığını söyleyen Taşer, “Biz-
ler her gün halkın yoksullaştığını ve 
dayanma gücünün kalmadığını görü-
yoruz. Halkın sırtına yeni ek vergiler 
yerine vergide adaleti sağlamaya çağı-
rıyoruz. Hepimizin sağlığı için bu ay ça-
lışma süresini uzattığınız Büyük Millet 
Meclisinde vergide adaleti sağlamaya 
çalışacak mısınız? Yılın ilk ayından iti-
baren tercihen düşük düzeyde tutulan 
vergi dilimlerine girdiğimiz gerekçesiy-
le ücretlerimizden yüksek vergi kesin-

tileri yapılıyor. Kesinti oranları yılso-
nuna doğru yüzde 35 civarına çıkıyor. 
Bu adaletsizliğe ve eşitsizliğe itirazımızı 
sürdürmek, her ay sabit kalmak koşu-
luyla en fazla yüzde 15 vergi kesintisi 

yapılsın talebimizi bir kez daha hatır-
latıyoruz. Aile hekimliği çalışanları ve 
diğer tüm sağlık çalışanları olarak on 
yedi haftadır sürdürdüğümüz ‘vergide 
adalet istiyoruz’ eylemlerimiz her Çar-

şamba olduğu gibi taleplerimiz karşılık 
bulana dek sürecek. Halkın sağlık hak-
kı, sağlık çalışanlarının hakları için sür-
dürdüğümüz mücadelemizi sürdürme-
ye kararlıyız” dedi. 

SİvAS’TA 31 
yıl önce gerçek-
leşen Madımak 
katliamında ha-
yatını kaybe-
denler için Atta-
los heykeli önünde 
anma töreni dü-
zenlendi. Sivas’ta 
2 Temmuz 1993’te 
vahşice katledilen 
33 insanı anmak 
için  Antalya Ale-
vi Bileşenleri ve An-
talya Emek ve De-
mokrasi Güçleri, 
basın açıklaması yaptı. Alevi Bileşenleri ve Antal-
ya Emek ve Demokrasi Güçleri adına basın açık-
lamasını okuyan Zeynep Şahin “Katliamın üze-
rinden 31 yıl geçti. 4. Pir Sultan Abdal’ı anma 
etkinliklerinde gerici, ırkçı, faşistler tarafından, 
33 aydınımız, ozanımız, sanatçımız, semah dö-
nen gençlerimiz, kısacası aydınlık geleceğimiz 
Madımak Oteli Ateşe verilerek katledilmiştir. Si-
vas katliamı, tıpkı Malatya, Maraş, Çorum, 1 Ma-
yıs 77, Beyazıt, Gazi katliamları gibi karanlıkta bı-

rakılmış, arkasındaki 
güçler kasıtlı olarak 
ortaya çıkarılmamış-
tır. Sivas’ta saldır-
ganların engellen-
memesi, katliamın 
üstünün örtülmesi 
ve sadece birkaç ki-
şinin göstermelik ce-
zalar alması, geçmiş-
te yaşanan benzer 
katliamların ortak 
özelliği olarak dikkat 
çekmektedir. Sivas 
katliamının hedefi 
başta Aleviler olmak 

üzere, resmi ideolojinin dışında kalan kimlik, 
inanç ve mezhepler, yıllarca ezilen, sömürülen 
ve yok sayılanlar olmuştur. Türkiye’de geçmiş-
te halkları birbirine karşı kışkırtarak kitlesel kat-
liamlara ve cinayetlere zemin hazırlayanlar, bu-
gün ısrarla ayrımcı, tekçi, otoriter, ırkçı ve gerici 
politikalarını sürdürmekte, halkların barış için-
de bir arada yaşama iradesini engellemek adına 
Kayseri ve birçok yerde saldırılar artmaya devam 
etmektedir” dedi.

Vergide adalet 
eylemleri sürüyor
Muratpaşa İlçe Sağlık Müdürlüğü önünde toplanan Sağlık ve Sosyal Hizmet 

Emekçileri Sendikası üyeleri ‘Vergide Adalet’ eylemlerini sürdürüyor

madımak katliamı
antalya’da anıldı
Sivas’ta 31 yıl önce Madımak Otel’de gerçekleşen 

katliamı anma amacıyla Alevi Bileşenleri ve Antalya 
Emek ve Demokrasi Güçleri, basın açıklaması yaptıTÜİK önünde 

eylem yaptılar
KESK Antalya 

Şubeler Platformu 
üyeleri Türkiye İsta-
tistik Kurumu (TÜİK) 
il binası önünde 
eylem yaptı. Sen-
dika üyeleri, açıklanan 
enflasyon rakamlarının 
gerçeklerden uzak 
olduğunu ve gerçek ra-
kamların açıklanmasını 
istedi.  KESK Antalya Şu-
beler Platformu Dönem 
Sözcüsü İlhan Karakurt, 
TÜİK’in yine kendilerini 
şaşırtmadığını ifade 
ederken milyonların 
hakkını da gasp etmeye 
devam ettiğini söyleye-
rek, “İktidarın ekonomi 
bürokratları dünya eko-
nomi tarihine geçecek 
şekilde kurnazlıklara, 
hilelere, gerçekleri ters 

yüz etmeye devam 
ediyorlar. İktidarın 
son hilesi TÜFE 
sepetinde azımsan-
mayacak bir ağırlığa 
sahip olan elektri-

ğe yapılan zam oldu. 
İktidar elektriğe asıl 
etkisini kış aylarında 
hissedeceğimiz şekilde 
yüzde 38’lik zam yaptı. 
Yapılan zam açıklandığı 
Haziran ayında değil 
1 Temmuz’dan itiba-
ren yürürlüğe girecek 
şekilde yapıldı. Böylece 
yapılan zam Haziran ayı 
enflasyon hesaplama-
sında dikkate alınmadı. 
Bu şekilde emekliler ve 
kamu emekçilerinin altı 
aylık maaş artışında 
yaklaşık 1 puanını gasp 
ettiler” dedi.

GÜVEN 
GÜNEŞ

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

SİMRU
SİLAHTAROĞLU



Kemer’in çehresini daha kullanışlı hale getirmek için ça-
lışmalarına aralıksız devam eden belediye ekipleri, Te-

kirova mahallesi 8014 Sokak ve Göynük mahalle-
si 3041 Sokak’ta yol yapım çalışmalarına devam 

ediyor.  Belediye ekipleri, Tekirova mahallesi’n-
de imar planına göre 23 metrelik imar yolunun 

açım çalışmalarına da devam ediyor. Beledi-
ye ekipleri, Çamyuva mahallesi’nde gerçek-
leştirdiği yol yapım çalışmaları kapsamında 
5009, 5013, 5081, 5026 ve 5038 sokaklarda 
bozulan yol ve kaldırımların tamiratlarını ta-
mamladı. Öte yandan belediye ekipleri, Ars-
lanbucak mahallesi mehmet Akif ersoy ve 
Karanfil caddelerinde bozuk yerlerin tamirat-
ları ile çöp konteynerlerine ait yerlerin düzen-

leme çalışmalarını da gerçekleştirdi.  
KEMER BELEDİYESİ / BÜLTEN
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Kepez Belediye Başkanı mesut 
Kocagöz, doğa gaz dağıtım şir-
keti enerya temsilcileriyle ilçe-
de devam eden ve planlanan 

doğal gaz yatırımlarıyla ilgili toplantı 
gerçekleştirdi.   enerya Bölge müdürü 
mehmet Akif Tulukçu, başkanlık ma-
kamındaki toplantıda, bu yıl Kepez il-
çesinde hangi mahallelerde doğal gaz 
hattı çalışması yapacaklarıyla ilgili bil-
gi verdi. 

HANGİ MAHALLELERE                 
GAZ GELİYOR?

Başkan mesut Kocagöz de bilgilen-
dirmenin ardından yaptığı açıklamada 
bu yıl ilçede 8 mahalleyi temiz ve kon-
forlu enerji doğal gazla buluşturacakla-
rının müjdesini verdi.

Başkan Kocagöz, gaz dağıtım şirke-
ti öncülüğünde esentepe, Çamlıbel, Gö-
çerler, Fatih, Hüsnü Karakaş, Gazi, Süt-
çüler ve Göksu mahallelerini güvenli, 
konforlu ve çevreci ısıtma sistemi do-
ğal gazla buluşturacaklarını açıkladı.

HEDEF KEPEZ’İN TÜM 
MAHALLELERİ

Kepez ilçesinde 68 mahalle olduğu-
nu anımsatan Kocagöz, “Yılsonu itiba-
riyle 40 mahallemize gazı ulaştırmış 
olacağız. Hedefimiz, tüm mahalleleri-
mizi temiz ve konforlu enerjiyle buluş-
turmak. Görev yıllarımız içerisinde bu 
hedefimizi gerçekleştirmek için çalışa-
cağız.” ifadesini kullandı.

Başkan mesut Kocagöz dönemin-

de yatırım programına alınan mahal-
lelerde doğal gaz altyapı çalışmaları 
da başladı. Yapımına başlanılan 87 km 
dağıtım ve 52 km servis hattıyla 8 ma-
hallede 16 bin konut doğal gaz ulaştı-
rılacak.

ilçenin doğu yakasında yer alan 

mehmet Atay Caddesi’nde montajı-
na başlanılan çelik borularla gaz,  ima-
ra uygun konutlaşması büyük oranda 
tamamlanan Hüsnü Karakaş, Sütçü-
ler, Gazi ve Göksu mahallelerine ulaş-
tırılacak.

Gaz dağıtım şirketi, daha sonra ilçe-

nin batı yakasındaki esentepe, Çam-
lıbel, Göçerler ve Fatih mahallelerinde 
şebeke imalatı çalışmalarını sürdüre-
cek. Fatih mahallesi’nde, gaz çalışması, 
imara uygun konutlaşmanın tamam-
landığı bölümünde gerçekleştirilecek. 
KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN

Kepez’de bu yıl 8 mahalle daha konforlu enerji doğal gazla buluşuyor. 87 kilometre 
dağıtım, 52 km servis hattı çalışmasıyla 16 bin konuta doğal gaz götürülecek

AnTAlYA Büyükşehir Belediyesi, bo-
zulan yayla yollarını güvenli ulaşıma 
kavuşturmak için çalışmalarını sürdü-
rüyor. Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlı-
ğı’na bağlı alt yapı ekipleri, Gündoğmuş 
ilçesine bağlı Senir Yaylası yolunda ça-
lışma yapıyor. ekipler, 10 kilometrelik 
Senir yayla yolunu zamanla deforme ol-
duğu için greyderle söküyor. Yağmur su-
yunun yolu bozmaması için belirlenen 
bölgelere büz koyan ekipler, mevcut büz 
ağızlarını ve şarampolleri de temizliyor. 
Kamyonlarla dolgu malzemesi getiren 
ekipler, grup yoluna sererek silindir ile 
sıkıştırıyor. ekipler uzun ömürlü ve kon-
forlu bir yol olması için çalışmalarına 
aralıksız devam ediyor.

GECE GÜNDÜZ ÇALIŞIYORUZ

Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmet-
ler sorumlusu isa Akdemir ve Senir ma-
halle muhtarı Halil inan, yürütülen ça-
lışmaları yerinde inceledi. Yolun bölge 
halkının kullanıma kısa sürede açılaca-
ğını belirterek, Akdemir, “ Torosların zir-
vesindeyiz. Bölge halkı Başkanımızdan 
talepte bulundu. Şu anda alt yapısını 
hazırlıyoruz. Antalya, manavgat, Gün-
doğmuş, Alanya, halkı bu yolu yaylaya 
çıkmak için çok kullanır. 10 km’lik yol-
da halkımızın konforlu ve rahat ulaşım 
yapmaları için bakım onarım yapıyoruz. 
Gece gündüz demeden çalışmalarımıza 
devam ediyoruz. Hayırlı olsun” diye ko-
nuştu.

YÖRÜK YOLU 

muhtar Halil inan da, Senir Yayla yo-
lunun tarihi bir yol olduğunu ve Yörük-
lerin göç yolu olarak kullanıldığını belir-
terek, “Yolumuz uzun zamandır yetersiz 
kalıyordu. Sorunumuzu ilettik ve prog-
rama aldılar. Yayla yolumuzu nisan’dan 
başlayarak, Kasım Ayı’na kadar kullanı-
yoruz. Önemli bir yol. mahallem ve hal-
kım adına Başkanımıza ve yetkililere te-
şekkür ediyoruz” dedi.  HABER MERKEZİ 

Yayla yolları
daha konforlu
Büyükşehir Belediyesi, Gündoğmuş’a 

bağlı Senir Yayla yolunu yeniliyor. 
Zamanla deforme olan 10 

kilometrelik yayla yolu greyderle 
sökülüyor, dolgu yapılıyor, silindirle 
sıkıştırılarak konforlu hale getiriliyor

Kemer’de
altYapı 
Çalışması
sürüYor
Kemer Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
Kemer genelinde altyapı 
çalışmalarına hız 
kesmeden devam ediyor

kepez’de 8 mAhAlleye 
dAhA doğAl gAz geliyor
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ANKARA  

KOCAELİ 
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ALTILI GANYAN TAHMİNİ
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Fenerbahçe
taktik çalıştı 

2024-2025 sezonunun ikinci etap 
çalışmaları için Avusturya’da 

bulunan Fenerbahçe, hazırlıklarını 
sabah saatlerinde yaptığı günün ilk 
antrenmanıyla sürdürdü. Fenerbah-
çe’de Teknik Direktör Jose Mourinho 
yönetiminde gerçekleştirilen idman; 
ısınma, çabukluk ve koordinasyon 
çalışmalarıyla başladı. Kuvvet ve 
dayanıklılıkla devam eden antrenman, 
taktiksel çalışmalarla noktalandı.

Copa America’da
eşleşmeler belli oldu 

Amerika Birleşik Devletleri’nin 
(ABD) ev sahipliğinde düzenlenen 

2024 Copa America’da grup aşaması 
oynanan müsabakalarla tamamladı. 
A Grubu’nda Arjantin ile Kanada, B 
Grubu’nda Venezuela ile Ekvador, C 
Grubu’nda Uruguay ile Panama, D 
Grubu’nda ise Kolombiya ile Brezilya 
gruptan çıkarak adını çeyrek finale 
yazdırdı.

TFF’den kongre
bilgilendirmesi 

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF), 
18 Temmuz’da yapılacak olağan 

mali ve seçimli genel kurul hakkında 
bilgilendirme yaptı. Türkiye Futbol 
Federasyonu’nun (TFF) resmi internet 
sitesinden yapılan açıklamada, ilk iki 
toplantıda çoğunluk sağlanamaması 
halinde üçüncü toplantının, çoğunluk 
aranmaksızın 26.07.2024 tarihinde 
aynı saatte yapılmasına karar verildiği 
belirtildi. 

Arda Güler’den 
Esila’ya mesaj 

Deprem bölgesi Hatay’da yaşayan 
11 yaşındaki Esila Ongün’ün 

kendisine gönderdiği mektubu ve 
resmi gören milli futbolcu Arda Güler, 
afetzede çocuğa yolladığı görüntüyle 
yürekleri ısıttı. Arda Güler depremzede 
öğrenciye gönderdiği videoda, “Esila, 
mesajını gördüm mektubunu aldım, 
çizdiğin resmi de gördüm çok mutlu 
oldum” dedi.

Trezeguet
kampa katıldı 

Yeni sezon hazırlıklarını Macaris-
tan’da sürdüren Trabzonspor’da, 

Mısırlı oyuncu Trezeguet kampa dahil 
oldu. Teknik Direktör Abdullah Avcı 
yönetiminde Macaristan’ın Szeged 
şehrinde yapılan antrenmanın ilk bölü-
münde dinamik ısınma gerçekleştirildi. 
Pas çalışması, dar ve geniş alanda oyun 
ile devam eden antrenmanın son bölü-
münde ise çift kale maç yapıldı.

Oğulcan Çağlayan
Kocaelispor’da 

Kocaelispor, 28 yaşındaki fut-
bolcu Oğulcan Çağlayan ile 1+1 

yıllık sözleşme imzaladı. Sol kanat ve 
forvet hattında forma giyen Oğulcan 
Çağlayan, kendisini yeşil-siyahlı yapan 
imzayı attı. Sağlık kontrolünden geçen 
tecrübeli oyuncu, ardından 1+1 yıllık 
sözleşmeye imza attı. İmza töreninde 
konuşan Çağlayan, “Burada olmaktan 
dolayı çok mutluyum” dedi.  

GÜNÜN BANKOSU 
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Şahane bir Avrupa Şampiyonası izliyoruz. 
Futbola hasret kalınan yaz mevsiminde 

uzun zamandır almadığımız futbol tadına 
ulaşıyoruz. 

Mücadele, oyun, keyif, pozisyon, gol…
Futbol adına hemen hemen her şeyi sahada 

görebiliyoruz. 
Ve takım sayısı azaldıkça, keyifli maç sayısı da 

giderek artıyor. 
Bu futbol keyfinin yanında bir de milli 

takımımızın şampiyonaya devam ediyor olması 
da keyfimizi bir daha arttırıyor. 

2008 Avrupa Şampiyonası’nın heyecanı halen 

içimizde. 
Geri döndüğümüz maçların bir kez daha 

izlerken heyecanlanıyoruz. 
İşte o turnuvaya benzer bir dönem daha 

yaşıyoruz. 
Sonuna kadar mücadele eden, sahaya 

her şeyini koyan, koşan, tur isteyen bir milli 
takımımız var. 

Turnuvanın en kompakt takımı ve hatta 
kimilerine göre gizli şampiyonluk adayı olan 
Avusturya karşısında da mükemmele yakın bir 
oyun ortaya koydular. 

Özellikle son dakikada hatta saniyede 

Mert’in kurtardığı bir top var ki, sanırım 
turnuvanın kurtarışı olacaktır. 

Halen izlerken bile yine geriliyorum. 
İnanılmaz bir kurtarıştı. 
Sonuç olarak milli takımımız 

turnuvanın ilk gününden itibaren 
heyecan veren maçlara imza atıyor. 

Sonuç da bizim lehimize gelişiyor. 
Şansın da bizim yanımızda olduğunu 

eklememiz gerekiyor. 
Cumartesi günü ise Hollanda karşısında yarı 

final bileti arayacağız. 
Unutmayalım ki Hollanda da, Avusturya kadar 

iyi bir takım. 
Ancak biz sahada öyle bir mücadele ortaya 

koyuyoruz ki bu saatten sonra karşımızda değil 
Hollanda son dünya şampiyonu Arjantin olsa 
fark etmez. 

Gürcistan maçıyla birlikte güzel başlayan 
hikaye güzel devam ediyor. 

Umarım sonu da güzel bitecektir.

Osman
 ÖZTOKMAK

Güzel başladı 
güzel sürüyor

GEÇEn sezonu 12 galibiyet, 13 
beraberlik ve 13 yenilgi ile 49 
puanla 10’uncu sırada tamam-
layan Antalyaspor, sezon ha-

zırlıklarına yarın Atilla Vehbi Konuk Te-
sisleri’nde yeni teknik direktörü Alex 
de Souza yönetiminde başlayacak. Kır-
mızı-beyazlılar, 7-17 Temmuz tarihle-
rinde Burdur kampının yanı sıra, 20-30 
Temmuz tarihlerinde Erzurum kampı-
nı gerçekleştirecek. Antalyaspor, sezon 
öncesi son hazırlıklarını ise tesislerin-
de sürdürecek. Antalyaspor’un kamp 
dönemi boyunca 6-7 hazırlık maçı yap-
ması bekleniyor. Sezon öncesi transfer 
çalışmalarını sürdüren Antalyaspor’da 
Başkan Sinan Boztepe açıklamalarda 
bulundu. 2 Temmuz itibarıyla 58’inci 
kuruluş yıldönümlerini kutladıkları-
nı dile getiren Sinan Boztepe, “Bu sene 
58’inci yıl dönümümüz ve her zaman-
ki gibi heyecanlıyız. Bu sene 58’inci yıl 
dönümünü yaşamak bize nasip oldu. 
Bununla alakalı da 07.07 tarihinde pa-
zar akşamı Boğaçay’da konserimiz ola-
cak. Taraftar gruplarımızın organize 
ettiği ve bizim desteklediğimiz bir or-
ganizasyon. İnşallah orada olacağız” 
dedi.

“ENGELİN KALKMASI İÇİN ÖN 
HAZIRLIKLARIMIZI YAPIYORUZ”

Transfer tahtasını açmak için çalış-
malarının devam ettiğini kaydeden 
Başkan Boztepe, şöyle konuştu: “Şimdi 
elimizden geldiği kadar bütün beledi-
yelerimizden ve siyasilerimizden des-
tek almak için çalışıyoruz. Antalyaspor, 
Antalya’ya malolmuş, Antalya’nın en 
büyük markası, bunu her zaman bili-

yoruz. Bundan sonraki süreçte destek-
lerinin olacağına inanıyoruz. Çünkü 
çok olumsuz ve talihsiz olaylar yaşa-
dık. Bize destek olsunlar diye bu konu-
da elimizden gelen çalışmaları da ya-
pıyoruz. Şimdi transfer engelimiz evet 
var, hepimizin bildiği gibi 5 dosyamız 
var. Şimdi biz ön hazırlıklarımızı yapı-
yoruz. Bazıları basına sızdı, bazıları sız-
madı. Ön protokolleri imzaladığımız, 
sona getirdiğimiz oyuncularımız var. 
Kadromuzu güçlendirmemiz ve geniş-
letmemiz gerekiyor. Sözleşmesi bitmiş, 
öncesinde yük olan oyuncular vardı. 
Gidenler var. Yerlerinin doldurulma-
sı gerekiyor. Bu kadar yoğun bir trans-
fer çalışması yaparken de transfer en-
gelinin kaldırılmaması gibi bir şey söz 
konusu olamaz. Sadece doğru zamanı 
bekliyoruz. Bütün ön protokollerin ha-
zırlıklarını yapacağız. Ön sözleşmeleri 
imzalayacağız. Engeli kaldırıp lisansla-
rımızı işletip ondan sonraki süreci izle-
meye başlayacağız.”

Teknik direktör Alex de Souza ile ta-
kıma yapılacak takviyeler hakkında 
sürekli iletişim halinde olduklarını ve 
bunun doğrultusunda çalışmalarını 
sürdürdüklerine dikkati çeken Boztepe, 
5-6 transfer yapacaklarını söyledi. Boz-
tepe, “Kalecimiz Helton Leite’nin söz-
leşmesi bittiği için bir kaleci arayışımız 
vardı. Bununla alakalı zaten kalecimiz-
le anlaştık. Defans için de 1 oyuncu, 
kanatlarda 2 oyuncu, tabii ki santrfor 
noktasında da oyunculara ihtiyacımız 
var. Bazı imzalar atıldı, bazılarında son 
aşamaya geldik. Yaklaşık 5-6 transfer 
yapmayı düşünüyoruz” diye konuştu.

Transfer yasağının kalkmaması du-
rumunda Brezilyalı teknik direktör 
Alex de Souza’nın sözleşmesinde fesih 
maddesi olduğuna vurgu yapan Antal-
yaspor Başkanı Boztepe, “Bu madde-
yi biz Alex de Souza ile beraber oturup 
yazdık. Çünkü biz ileriye doğru başarı 
hedefi koyduk. Yani ‘Biz başarılı olmak 
istiyoruz’ diye söyledik. Dedik ki ‘Eğer 
ki biz transfer engelini kaldırmayacak-
sak veya hani gidilmesi gibi bir durum 
oluşacaksa, kişiler, taraflar, kurumlar 
zarar görmeden sözleşme feshedilebi-
lir’. Yani sana biz doğru bir kadro kura-
mayacaksak, yani biz Antalyaspor ola-
rak zarar görmeyeceğimiz şekilde bir 
madde koyduk. Bu maddeyi kimse za-
rar görmesin diye ben koydum. Yani 
bu konuda biraz hassas bir denge var 
aslında ama bunu sanırım yanlış yo-
rumladı galiba insanlar. Buradaki den-
ge aslında tamamen Antalyaspor’un 
menfaatlerini korumak. Çift taraflı 
kimse zarar görmeyecek şekilde feshe-
dilebilir” ifadelerini kullandı.

Alex de Souza’nın Antalyaspor’a gel-
mesinden sonra bir heyecana neden 
olduğunu söyleyen Boztepe, Alex’in 
Türkiye’de insanlara malolduğunu be-
lirtti. Boztepe, konuşmasını şöyle sür-
dürdü:

“Alex, Türkiye’de insanlara malol-
muş bir futbolcuydu. Bundan sonra-
ki süreçte de öyle bir teknik adam ola-
cağına inanıyorum. Çok çalışkan biri. 
Çok ciddi mesai harcayan, geçtiğimiz 
sezonlardaki maçlarımızı tek tek ince-
leyen, elimizde bizimle devam edecek 
oyuncuların bütün performanslarını 
son derece, her adımını tek tek incele-
miş bir adam. Ben Alex’e inanıyor ve 
güveniyorum. O sebepten dolayı zaten 
bu yola girdik, bu yola çıktık. İnşallah 
çok başarılı işlere imza atacağız. Şehre 
de bir hareketlilik getirdi” şeklinde ko-
nuştu.

“BU SEZON ÜST SIRALARA 
OYNAYACAĞIZ”

Antalyaspor’un kuracağı kadro ile 
üst sıralara oynayacağına dikkati çe-
ken Sinan Boztepe, “Geçen sene ya-
şadığımız talihsizlikleri göz önünde 
bulundurursak, bizim ilk 5’te bitirme-
memiz söz konusu dahi değildi. Biz 
ilk 5 ayımızda 5 yıllık olaylar yaşadık. 
Yani bu da bizim şanssızlığımız oldu 
ama bunlardan ders almasını bildik. 
Bu seneki hedefimiz ligde kalmak üze-
rine olmayacak. Antalyaspor olarak bu 
sene hedeflerimiz yine üst sıralara oy-
namak. Antalyaspor’u hak ettiği yere 
taşımak üzerine kurulu bir kadro ve ça-
lışma ortamımız olacak” diyerek ko-
nuşmasını tamamladı. DHA

BüYüKŞEHİr Belediyesi, Türki-
ye A Milli Futbol Takımımın 2024 
Avrupa Futbol Şampiyonası son 
16 turunda Avusturya ile karşı-
laşacağı maç için Beach Park Var-
yant Meydanı’na dev ekran kur-
du. Milli coşkuya ortak olmayan 
isteyen Antalyalılar alanı tıklım 
tıklım doldurdu. Ellerinde Türk 
bayrakları ve formaları ile Mil-
li Takımın maçını izlemeye gelen va-
tandaşlar büyük bir heyecan yaşadı. 
Maçın ilk dakikalarında A Milli Fut-
bol Takımının öne geçmesiyle Beach 
Park Varyant Meydanı’nda büyük bir 
coşku yaşandı. 

Maç sırasında tezahüratlarıyla mil-

li takıma destek olan Antalyalılar, he-
yecan dolu gözlerle 90 dakikayı izledi. 
A Milli Futbol Takımının, Avustur-
ya karşısında maçı 2-1 kazanmasıy-
la alanı dolduran vatandaşlar büyük 
sevinç yaşadı. Vatandaşlar, ‘Türkiye’, 
‘Türkiye’ tezahüratlarıyla Milli Takı-

mın elde ettiği zaferi ve çeyrek fi-
nali coşkuyla kutladı.

Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek de karı-
laşma sonrasında 2024 Avrupa 
Futbol Şampiyonası son 16 turun-
da Avusturya karşısında 2-1 galip 
gelen milli takımı tebrik etti. Sos-
yal medya hesabından açıklama 
yapan Başkan Muhittin Böcek, 

“Yolumuz uzun, sonumuz şampiyon-
luk olsun. Avrupa Futbol Şampiyona-
sı son 16 turunda Avusturya’yı 2-1’lik 
skorla eleyerek çeyrek finale yükse-
len A Milli Futbol Takımı’mızı tebrik 
ediyorum. Türkiye sizinle gurur duyu-
yor” dedi.  HABER MERKEZİ

EngEl kalkmazsa
alEx gidEbilir

Antalyaspor Kulübü Başkanı Sinan Boztepe, teknik direktör olarak takımın başına getirilen Brezilyalı çalıştırıcı 
Alex de Souza’nın sözleşmesinde, takımın transfer engelinin kalkmaması halinde fesih maddesi olduğunu söyledi

milli coşku antalya 
sokaklarına taştı
2024 Avrupa Futbol Şampiyonası son 16 turunda Avusturya 

karşısında büyük bir başarı sağlayarak çeyrek finale yükselen A 
Milli Futbol Takımının galibiyet coşkusu Antalya sokaklarına taştı



Akdeniz Üniversitesi’nde
mezuniyet heyecAnı
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Akdeniz Üniversitesi 2023-2024 Akademik Yılı Mezuniyet Töreni’nde 
mezun olan yaklaşık 8 bin öğrenci kep atarak yeni hayatlarına adım attı

AkdEniz Üniver-
sitesi 2023-2024 
Akademik Yılı 
Mezuniyet Töre-

ni, Akdeniz Üniversitesi 
Stadyumu’nda gerçekleşti-
rildi. Törene Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, Antalya Mil-
letvekili Mustafa köse, An-
talya Büyükşehir Belediyesi 
Başkanı Muhittin Böcek, 
Akdeniz Üniversitesi Rektö-
rü Prof. dr. Özlenen Özkan, 
Rektör Yardımcıları Prof. 
dr. Ayşe Gülbin Arıcı, Prof. 
dr. Cengiz Toker, Prof. dr. 
Şükrü Özen, Genel Sekreter 
dr. Ali Evren imre, Alanya 
Üniversitesi Rektörü Prof. dr. 
Mesut Güner, Antalya Bölge 
Adliye Mahkemesi Başkanı 
Orhan Özdemir, il Gençlik 
ve Spor Müdürü Yavuz 
Gürhan, Antalya il Sağlık 
Müdürü dr. Evren Ekingen, 
Ak Parti Antalya il Başkanı 
Ali Çetin, fakülte dekan-
ları, meslek yüksek okulu 
müdürleri, akademisyenler, 
öğrenciler ve aileleri katıldı. 
Öğrenci ve velilerin isteği 
üzerine mezuniyet töreni 
sırasında Türkiye A Milli 
Futbol Takımı’nın Avus-
turya ile oynadığı Avrupa 
Futbol Şampiyonası maçı 
da dev ekranlarda açılırken, 
öğrenciler hem mezuniyet 
hem de maç heyecanını 

birlikte yaşadı. 

VARLIĞIYLA TÜRK 
KIZLARINA ROL MODEL 

OLUYOR

Akdeniz Üniversitesi’nin 
40 yılı aşkın bir zamandır 
Akdeniz’e Antalya’ya 
kazandıranlara şükran 
borçlu olduklarını söyleyen 
Vali Şahin, “Bu muhteşem 
kampüsü oluşturan ve bu 
güzel üniversiteyi ilk za-
manından bugüne getiren 
herkese şükran borçluyuz” 
dedi. Vali Şahin, “Gençler 
sizlerle gurur duyuyoruz. 
Türkiye’ye ve dünyaya 
açılacaksınız ama bir şeyi 
hiç unutmayacaksınız. Siz 
birer Türk gencisiniz ve 
Türkiye’yi temsil edeceksi-
niz. Mehmet Emin Yurda-
kul merhumun ifade ettiği 
gibi hep kalbinizde şu 
sözlerini unutmayın; Ben 
bir Türküm. dinim cinsim 
uludur. Sinem, özüm ateş 
ile doludur” ifadelerini 
kullandı.

SAĞLIK ALANINDAKİ 
BAŞARILAR

Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, “Sizler, bugün 
aldığınız diplomayla sadece 
bir üniversite mezunu 

olmakla kalmıyor, aynı zamanda Antalya’mızın 
çok önemli bir eğitim kurumu olan Akdeniz 
Üniversitemizden mezun olmanın da gururunu 
yaşıyorsunuz. Ayrıca üniversitemizin, sağlık 
alanındaki başarıları dünyaca bilinmektedir. 
Ben de kovid olduğum dönemde, tekrar hayata 
kavuşmamı üniversitemizin kıymetli Rektörü-
ne, doktorlarına ve sağlık çalışanlarına borçlu 
olduğumu ifade etmek isterim. Hepsine sonsuz 
teşekkürler” dedi. HABER MERkEzi

Törende ayrıca, 2024 Avrupa Futbol Şampiyona-
sı’ndaki (EURO 2024) son 16 turu maçında Avus-
turya ile karşılaşan A Milli Futbol Takımı’nın maçı 
kurulan ekranlara yansıtıldı. Maç 2-1 Türkiye’nin 

üstünlüğüyle sona erdi ve Türkiye çeyrek finalde 
Hollanda’nın rakibi oldu. Maçta gerçekleşen goller 
esnasında öğrenciler bir yandan mezuniyet sevin-
cini bir yandan da milli maç heyecanını yaşadı.

Mİllİ Maç 
heyecanı

66 yaşında 
6 üniversite

Akdeniz Üniversitesi’nin 2023-2024 
eğitim öğretim yılı mezuniyet töreni, 
üniversite stadyumunda yapıldı. Tö-
rende mezun öğrenciler, taşıdıkları 
pankartlarla mesajlarını iletti. Mezun-
lar arasında öğrenimini tamamladığı 
yüksekokulun adı yazılı dövizi taşıyan 
Ali demirel dikkati çekti. 7 yaşında il-
kokula başlamasının ardından 59 yıl 
boyunca sadece 2000 ile 2006 yılları 
arasında öğrenime ara verdiğini anla-
tan demirel, 5 üniversite bitirdiğini an-
lattı. evli ve 2 çocuk babası olduğunu 
ifade eden demirel, yeniden üniversite 
sınavına girdiğini belirtti.

Memleketi Antalya’nın Finike ilçe-
sinde sosyal aktivite yetersizliğinden 
dolayı kış aylarında sıkıldığı için üni-
versitede eğitim görmeyi tercih ettiği-
ne değinen demirel, şunları söyledi: 
“OdTÜ’de felsefe bölümünde yüksek 
lisans öğrencisiyim. Yüksek lisans te-
zimin onaylanma sürecindeyim. Üni-
versite sınavına girdim, turizm bö-
lümünde öğrenci hayatıma devam 
edeceğim”  DHA

serebrAl pAlsi hAstAsı
heyecanını annesiyle yaşadı

MEzUn öğrencilerden 
serebral palsi hastası Ege 
Can iyigünler, törene 
annesi Bade ve babası 
Ercan iyigünler ile katıldı. 
Annesinin sürdüğü teker-
lekli sandalyeyle törene 
katılanları selamlayan 
iyigünler, mezuniyet 
gururu yaşadı. Sosyal 
Bilimler Yüksekokulu 
Halkla ilişkiler ve Tanıtım 
Bölümü’nden mezun 
olan iyigünler, “Eğitim 
hayatımı tamamladığım 
için çok mutluyum. Arka-
daşlarımı öğretmenlerime 
çok teşekkür ediyorum. 
Mezun oldum ve işe girip 
çalışmak istiyorum” dedi.

Öğrenim hayatı 

boyunca destek verdiği 
oğlunun mezuniyetinde 
yanında olmaktan çok 
mutlu olduğunu anlatan 
Bade iyigünler, “Şu anda 
çok heyecanlıyız. 16 yıllık 
eğitim öğretim hayatını 
tamamladık. Ege Can’ın 
üniversiteyi kazanmak, 
eğitimini tamamlamak 
hayaliydi. Hayalini 
gerçekleştirdiği, bize bu 
gururu yaşattığı için ona 
teşekkür ediyoruz. Üni-
versiteye oğlumu her gün 
getirdim. Beraber gelip, 
gittik. Bıraktıktan sonra 
arkadaşları, öğretmenleri 
sahip çıktı. Mutlu bir şe-
kilde üniversiteyi tamam-
ladık” diye konuştu. dHA

Akdeniz Üniversitesi’ndeki mezuniyet 
töreninde diplomalarını alan öğrenci-
lerin heyecanına aileler de ortak oldu. 
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